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J Hyåe, 

Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande 

På kommunstyrelsens sammanträde den 13/4 2021, erkönde vår KSO att man med avsikt byggt 

Kråkbergsskolan underdimensionerad. Detta på grund utav att man visste att öven om elevantalet toppar 

nu så kommer det att gå ned kommande år. Det undertecknad inte får ihop ör att majoriteten i Hylte, med 

vår KSO Ronny Löfqvist i spetsen, ska bygga sig ur den stora befolkningsminskningen. Behöver vi inte bra, 

tillräckligt stora skolor för det? Vårdnadshavare vars barn egentligen tillhör Kråkbergsskolan "tvingas· nu 

av kommunen att ha sina barn på Elias Fries skola, då det inte finns plats på den förstnämnda. Återigen 

helt utan något konsekvenstönk överhuvudtaget. Mönga av de hör barnen kan nu inte gå med sina 

kamrater, eller planerar kommunen att flytta dem också? En del vårdnadshavare kanske har bosatt sig på 

den sidan av Hylte just för att man ville ha sitt barn på Kråkbergsskolan. 

Mot bakgrund av ovanstående: 

- Hur många barn rör det sig om som egenttigen tillhör Kråkbergsskolan som nu istöllet blir 

inskrivna på Elias Fries skola? 

- Hur stor kostnad innebör det för kommunen med skolskjutsar för de barnen som skulle ha gått 

på kråkbergsskolan men som nu ska gå på Elias Fries skola? 

- När det nu ska byggas nya bostäder i Hylte kommun, behöver vi inte skolor som är 

dimensionerade för de nya invånarna också 

- Varför bygger man en skola som man från början vet inte rymmer kommande barn som ska 

börja skolan, lilla gruppen osv? Utan man lät dem gå kvar i en möglig skola. 

Sveri~egenom: 

Stina Isaksson gruppledare 2021-04-28 
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